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Nr 350.

Kungl. Maj:ts skrivelse till Riksdagen med tillkännagivande att i 
statsverkspropositionen under nionde huvudtiteln bebådad 
framställning till riksdagen angående anslag för år 1920 
till byggnadsarbeten vid Alnarp icke kommer att föreläggas 
riksdagen; given Stockholms slott den 18 mars 1919.

Under åberopande av bilagda utdrag av statsrådsprotokollet över 
jordbruksärenden för denna dag vill Kungl. Maj:t härmed giva riksdagen 
tillkänna, att Kungl. Maj:t icke kommer att till nu pågående riksdag 
avlåta proposition i det under punkten 16 i statsverkspropositionen, 
nionde huvudtiteln, upptagna ärende angående anslag för år 1920 till 
byggnadsarbeten vid Alnarp, i följd varav medel för berörda ändamål 
ej vidare behöva beräknas å 1920 års stat.

GUSTAF.

Alfred Petersson.
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Utdrag av protokollet över jordbruksfonden, hållet inför Hans Maj:t 
Konungen i statsrådet å Stockholms slott den 18 mars
1919.

N är v ar an d e:

Hans excellens herr statsministern EdéN,
Hans excellens herr ministern för utrikes ärendena Hellner, 
Statsråden: Petersson,

SCHOTTE,
Petrén,
Nilson,
friherre Palmstierna,
Rydén,
Undén,

Departementschefen, statsrådet Petersson anförde:
Vid anmälan den 9 januari 1919 av anslagsbehoven under riks- 

statens nionde huvudtitel för år 1920 omförmälde jag under punkten 
16, att lantbruksstyrelsen med anledning av framställning från styrelsen 
för lantbruks- och mejeriinstitutet vid Alnarp hemställt om ett anslag 
å 245,000 kronor å extra stat för år 1920 för vissa byggnadsarbeten 
vid Alnarp samt att ärendet remitterats till byggnadsstyrelsen. På min 
hemställan fann Kungl. Maj:t gott föreslå riksdagen att i avbidan på 
blivande proposition i ämnet å extra stat för år 1920 beräkna ett anslag 
av 245,000 kronor för detta ändamål.

I den 27 sistlidna februari dagtecknat utlåtande, vilket i dag in
kommit till jordbruksdepartementet, har byggnadsstyrelsen framställt 
delvis ganska betydande anmärkningar mot de till ifrågavarande byggnads
företag uppgjorda ritnings- och kostnadsförslagen samt hemställt, att



7

Kungl. Magt måtte anbefalla styrelsen för Alnarps lantbruks- och mejeri
institut att låta med hänsyn till de av byggnadsstyrelsen gjorda erin
ringarna utföra omarbetning av ritningarna och kostnadsberäkningarna.

Med anledning av vad sålunda förekommit lärer proposition i ämnet 
icke kunna avlåtas till den nu pågående riksdagen.

På grund härav hemställer jag, att Eders Kungl. Maj:t måtte giva 
riksdagen tillkänna, att Kungl. Maj:t icke kommer att till den nu pågående 
riksdagen avlåta proposition i det under punkten 16 i statsverksproposi
tionen, nionde huvudtiteln, upptagna ärende angående anslag för år 
1920 till byggnadsarbeten vid Alnarp, i följd varav medel för berörda 
ändamål ej vidare behöva beräknas å 1920 års stat.

Till vad föredragande departementschefen sålunda 
hemställt, däruti statsrådets övriga ledamöter förenade 
sig, behagade Hans Maj:t Konungen lämna bifall samt 
förordnade, att skrivelse i ämnet skulle till riksdagen 
avlåtas, så lydande, som bil. — till detta protokoll 
utvisar.

Kungl. Maj:ts skrivelse Nr 350.

Ur protokollet: 
Hugo Nordlander.


